



office.2

office.2 redesign | cantilever chair | L&C stendal 2016

Office of L&C stendal is an elegant conference chair, whose seat shell is constructed of a frame covered by lockstitch seamed upholstery. The remarkable design-feature is the chrome plated cantilever steel tube wich holds the shell and serves as armrest and sled legs.

The redesign of the chair is a downsizing of the total size plus an improved seat shell geometry for better sitting comfort. The pattern of the upholstery relates to car seats and gives the reworked version a more technical character.

office.2 refers to the strengths of his rolemodel and appears in his new shape as appealing and versatile conference and dining chair.

office.2 Redesign | Freischwinger | L&C stendal 2016

Office von L&C stendal ist ein eleganter Konferenzstuhl, dessen Sitzschale aus einem mit einem Steppolster bespannten Rahmen besteht. Das Design zeichnet sich durch einen verchromten Rohrbügel aus, der die Schale umfasst und Armlehnen und Gestell zugleich ist.

Das Redesign des Stuhls ist eine Verjüngung der Gesamtgröße, bei der durch eine verbesserte Schalengeometrie der Sitzkomfort erhöht wird. Das Muster der Steppnähte orientiert sich am Design von Autositzen und gibt der überarbeiteten Version einen technischeren Charakter.

office.2 orientiert sich an den Stärken seines Vorgängers und erscheint in seiner neuen Form als gefälliger und vielseitiger Konferenz und Dining-Stuhl

